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Republika e Kosovës 

Republika Kosovo-Republic of Kosovo 
Kuvendi - Skupština - Assembly 

 

VI  Saziv  

Jesenje zasedanje  

 

Komisija za poljoprivredu, šumarstvo, ruralni razvoj, životnu sredinu i prostorno 

planiranje    

Sednica br. 25 

Priština,  18.9.2018. godine,  u 12:00 časova 

Zgrada Skupštine, sala N-303 

 

Zapisnik  

 

Sednici su prisustvovali: Muharrem Nitaj, Lutfi Zharku, Andin Hoti, Ganimete Musliu, Salih 

Salihu, Srđan  Mitrović, Liburn Aliu i Etem Arifi 

Odsutni: Besa Gaxherri, Salih Zyba i Danush Ademi. 

Od strane osoblja za podršku Komisiji: Ylber Sherifi. 

 

Sednicom je predsedavao  Muharrem Nitaj, predsednik Komisije. 

Na početku sednice, predsednik je pozdravio članove Komisije i poželeo im uspešan rad na prvoj 

sednici jesenjeg zasedanja i pozdravio je novog člana, poslanika Etem Arifi. 

 

Dnevni red: 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice Komisije održane  24.7.2018. godine; 

3. Usvajanje Izveštaja o radu Komisije za prolećno zasedanje  2018. godine; 

4. Razmatranje Plana rada Komisije za jesenje zasedanje 2018. godine. 

5. Razno. 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 

Dnevni red je usvojen bez izmena. 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice održane 24.7.2018. godine; 

Predsednik Komisije zaključio je usvajanje zapisnika sa sednice održane  24.7.2018. godine. 

 

3. Usvajanje Izveštaja o radu Komisije za prolećno zasedanje  2018. godine; 

Muharrem Nitaj,  predsednik je naveo da je izveštaj kompletiran i da je ova komisija obavila 

obiman rad pod predsedavanjem bivšeg predsednika, Daut Haradinaj, čestitajući članovima 

Komisije i bivšem predsedniku na obavljen rad. 
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U nastavku, naveo je neke od uspešnih radova, aktivnosti koje su obavljene tokom ovog 

zasedanja. Komisija je održala 19 redovnih sednica i 15 sednica radnih grupa, na kojima su 

razmotrena 4 nacrta zakona: od kojih 2 su usvojena (Zakon o tretiranju bespravne gradnje i 

Zakon o zaštiti od zračenja i nuklearne bezbednosti), dok na sednici na drugo razmatranje takođe 

su 2 nacrta zakona (Nacrt zakona o hidrometeorološkoj delatnosti i Nacrt zakona o 

Memorijalnom kompleksu "Adem Jashari" u Prekazu); preduzete su i završene 2 zakonodavne 

inicijative (Zakonodavna inicijativa za izradu Nacrta zakona o izmenama i dopunama Zakona o 

reguliranju usluga vode i Zakonodavna inicijativa za izradu Nacrta zakona o Memorijalnom 

kompleksu "Adem Jashari" u Prekazu); razmotrena su 3 izveštaja agencija: (Izveštaj o stanju 

životne sredine za 2016. godinu, Izveštaj Agencije za menadžiranje memorijalnih kompleksa na 

Kosovu za 2017. godinu i Izveštaj Regulatornog autoriteta za usluge vode za 2017. godinu);  

razmotrena je Državna strategija o vodama 2017-2036. i Akcioni plan O biodiverzitetu  2016-

2020, kao i završen je Konkurs za izbor direktora Agencije za menadžiranje memorijalnih 

kompleksa Kosova. 

Na kraju, Nitaj se zahvalio svim članovima Komisije na obavljenom radu, naročito administraciji 

Komisije na izuzetnom radu. 

Ganimete Musliu, istakla je da izveštaj pokazuje da smo uspešno ispunili agendu Komisije u 

skladu sa Planom rada, pošto smo sve zakone koji su dostavljeni, razmotrili i prosledili, dok 

ostaje da Vlada dostavi ostale zakone tokom ovog zasedanja.  Tokom ovog zasedanja Komisija 

je imala angažovanje sa Agencijom za hranu i veterinu u vezi sa pitanjem mesa i uspeli smo da 

senzibiliziramo javnost, ali i Agenciju u vezi ove teme, dok je zadovoljna pripremljenim 

Izveštajem, gde je navela da veruje da su obuhvaćene sve aktivnosti Komisije. 

Salih Salihu, naveo je da je izveštaj dobro pripremljen i obuhvaćeni su svi radovi i aktivnosti 

Komisije tokom ovog zasedanja. Ono što je okarakterisalo ovu komisiju je dobar duh saradnje i 

dobra podrška od strane osoblja Komisije. 

U nastavku je naveo da mnogi važni zakoni iz oblasti poljoprivrede i životne sredine ne zavise 

od nas zašto nisu dostavljeni, već zavise od Vlade, kao što su: Nacrt zakona o poljoprivredi i 

ruralnom razvoju, Nacrt zakona o zaštiti od buke, Nacrt zakona o lovstvu, Nacrt zakona o 

biocidnim proizvodima, Nacrt zakona o semenu itd., koji su veoma važni, zatim i dugoročna 

nacionalna poljoprivredna strategija nikad nije dostavljena Skupštini na usvajanje. 

Komisija je na kraju usvojila Izveštaj o radu za prolećno zasedanje 2018. godine. 

 

4. Razmatranje Plana rada Komisije za jesenje zasedanje 2018. godine 

Muharrem Nitaj, predsednik je naveo da je ovo veoma obiman plan i zahteva se veliki posao za 

realizaciju istog. Tokom prolećnog zasedanja, 4 planirana nacrta zakona su dostavljeni Komisiji, 

koje je Komisija završila, stoga preostali nacrti zakona će se preneti u Plan za jesenje zasedanje. 

Tokom jesenjeg zasedanja Komisija planira da razmotri 17 nacrta zakona, od kojih 9 nacrta 

zakona su iz oblasti životne sredine i 8 iz oblasti poljoprivrede. Takođe, će se razmotriti i 

izveštaji, kao što je izveštaj o životnoj sredini i ostale aktivnosti. 

Ganimete Musliu, navela je da su razmotreni svi nacrti zakona koji su dostavljeni Komisiji i 

predložila je da se pripremi lista sa ovim nacrtima zakona i da zahtevamo od Vlade da ih dostavi 

u predviđenom roku, ali je dodala da u Planu za jesenje zasedanje, više treba da se bavimo 

nadgledanjem sprovođenja zakona, jer imamo dobre zakone, ali postoji zaostajanje u 

sprovođenju. 

Što se tiče stanja konzerviranja kula u Memorijalnom kompleksu "Adem Jashari" u Prekazu, o 

čemu se više puta diskutovalo u ovoj komisiji, istakla je da se njihova situacija nije poboljšala i 

još uvek nema intervencija, stoga predlažem da se u Planu rada planira poseta Komisije 

Memorijalnom kompleksu u Prekazu i da se pozove novi direktor Memorijalnog kompleksa u 

Komisiji, kako bi nas informisao o planu i njihovim zahtevima za ovaj kompleks. 
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Salih Salihu,  u vezi sa predlozima za Plan rada, rekao je da je od interesa da se poseti Albanija, 

kako bi se bolje upoznali sa nekim temama iz oblasti poljoprivrede: o šteti od grada, jer mi 

nemamo odbrambeni sistem, kako bi videli kako je to regulisano tamo, kako je osiguranje 

poljoprivrednih proizvoda, Zakon o kvalitetu hleba itd. 

Muharrem Nitaj, predsednik je predložio da se na narednoj sednici razmotri i usvoji Plan rada 

sa konkretnim predlozima i idejama članova Komisije, predlog sa kojim su se složili i ostali 

članovi Komisije. 

 

5. Razno 

Tom prilikom diskutovalo se o rasporedu za održavanje sednica Komisije, jer su neki poslanici i 

članovi drugih komisija, a i u cilju bolje koordinacije. U načelu, složili su se da se sednice 

Komisije održavaju utorkom u 13:00 časova. 

 

Sednica je završena  u 12:45 časova 

   

Pripremilo:   

Osoblje za podršku Komisiji                                                             Predsednik Komisije, 

                                                                                                                

                                                                                                               Muharrem Nitaj 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


